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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra várható a győri vasútállomás felújítása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Hosszú évek óta áldatlan állapotok uralkodnak Győr Megyei Jogú Város vasútállomásán. A vonatra
várakozók türelme erősen megfogyatkozott a méltatlan körülmények miatt, melyeket kénytelenek
nap mint nap megtapasztalni.

A közösségi  oldalakon  terjedő  beszámolók  szerint  egy-egy  nagyobb  eső  után  a  vasútállomás
vágányok megközelítésére használt aluljárója beázik.   Ebből eredően az utasok bokáig érő vízben
gázolnak az aluljáróban, amely elfogadhatatlan helyzetet teremt.  

Nem  biztosított  a  pályaudvar  akadálymentesítése  sem,  így  az  idősek  és mozgáskorlátozottak
számára szinte lehetetlen feljutni a lépcsőkön. Pedig a vasútállomáson létezik egy 30 éve  nem
használt aluljáró, melyben korábban teherlift működött a peronokhoz. Ennek üzembe helyezésével
alacsony  ráfordítás  mellett  lehetne  akadálymentesített  közlekedést  biztosítani  a  vasúti  és  az
autóbuszpályaudvar számára.

Továbbá az állomás területén váróterem nem működik, ezért az utasok több mint öt éve a huzatos
folyosón kénytelenek várakozni, ami szintén tovább növeli a kellemetlenségek sorát.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1.  Mikor  ismerhetőek  meg  a  győri  vasútállomás  és  buszpályaudvar  felújítását  célzó
tanulmánytervek?

2. Mikor hárítják el a beázást és tesznek hathatós lépéseket a rendszeres karbantartás érdekében?

3. Mikorra várható az akadálymentes kijutás lehetősége a vágányokhoz?



4. Mikor lesz újra  váróterem a győri vasútállomáson?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Gurmai Zita
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